

中总名人讲堂 2.0

ACCCIM Power Chat 2.0

筹委会主任：李炯良先生
Organising Committee Chairman: Mr Leon Lee

马来西亚中华总商会（中总）于 2024 年 1 月 16 日（星期二），上午 10 时正，假中华总商会成枫堂主办“中总名人讲堂 2.0: 城市发展，永续昌明”。

活动由中总总会长丹斯里拿督卢成全上议员致欢迎词、中总中央理事兼青商团总团长李炯良先生担任主持人，主讲嘉宾是马来西亚地方政府发展部长 YB 倪可敏。活动旨在讲解马来西亚现行有关地方政府管理的政策，同时提升与会者对马来西亚现有房屋发展、城市规划的惠民计划，以及固体废料管理、消防救援的标准和合规性的了解。

这项活动的目标参会者人数约 250 名。活动邀请卡呈附件一。

The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM) is organising the "ACCCIM Power Chat 2.0 on Malaysia Madani: Sustainable Urbanisation for Better Homeland" on 16 January 2024 (Tuesday) at 10:00 AM at Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber.

YB Senator Tan Sri Dato' Low Kian Chuan, President of ACCCIM will deliver the Welcoming Remarks; Mr Leon Lee, National Council Member cum Chairman of ACCCIM Young Entrepreneurs Committee will be the Moderator, and the Guest Speaker is YB Tuan Nga Kor Ming, Minister of Local Government Development of Malaysia. The event is aimed to explain the Malaysian current policies on Local Government Development, besides enhancing the participants' understanding on the Malaysian existing beneficial housing development and urban planning programmes, standards and compliance for solid waste management, as well as fire and rescue.

The targeted number of participants is 250 participants. Please refer to Annex 1 for the invitation card of the event.



中总
ACCIM
马来西亚中华总商会

请柬
INVITATION

中总 ACCIM
名人讲堂
POWER CHAT 2.0

城市发展，永续昌明
Malaysia Madani

Sustainable Urbanisation for Better Homeland

2024年1月16日 (星期二) **中华总商会大厦成枫堂**
16 January 2024 (Tuesday) **Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber**

节目表 Programme

10:00 AM	嘉宾报到 Arrival of Guests
10:30 AM	马来西亚地方政府发展部长 YB倪可敏抵步 Arrival of YB Tuan Nga Kor Ming, Minister of Local Government Development of Malaysia
10:35 AM	部长参观领航馆 Visit to KLSCCCI Gallery by Minister
10:50 AM	唱国歌 Singing of National Anthem 拍摄全体照 Group Photograph 中总总会长丹斯里拿督卢成金上议员致欢迎词 Welcoming Speech by YB Senator Tan Sri Dato' Low Kian Chuan, President of ACCCIM
11:05 AM	名人讲堂 2.0 Power Chat 2.0 主持人 : 中总中央理事兼青商团总团长 李炯良先生 Moderator : Mr Leon Lee, National Council Member cum Chairman of ACCCIM Young Entrepreneurs Committee 主讲人 : 马来西亚地方政府发展部长 YB倪可敏 Speaker : YB Tuan Nga Kor Ming, Minister of Local Government Development of Malaysia 问答环节 Question-and-Answer Session
12:35 AM	赠送纪念品 Presentation of Memento
12:40 PM	名人讲堂2.0结束、茶点 End of Power Chat 2.0, Light Refreshments
1:00 PM	活动结束 End of Event

至诚邀请

出席于2024年1月16日（星期二），上午10时正
假中华总商会大厦成枫堂
Seng Peng Hall, Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur

中总名人讲堂 2.0

马来西亚中华总商会（中总）敬约

The Associated Chinese Chambers of Commerce
and Industry of Malaysia (ACCIM)

CORDIALLY INVITE

to

ACCIM Power Chat 2.0

on Tuesday, 16 January 2024 at 10:00 AM
at Seng Peng Hall, Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur

Dress Code: Smart Casual with Blazer

RSVP

林丽珊 Lim Li Sang / 崔文静 Ivy Chooi

+603-4260 3090 / +6017-672 6232 accim@accim.org.my

Kindly RSVP by 9 January 2024